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ZAPISNIK 

sa 16. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 20. ožujka 2023. godine u 

prostorijama Općine Maruševec sa početkom u 19:00 sati 

 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI:  

Damir Šprem – predsjednik Općinskog vijeća Općine Maruševec, Tomica Kelemen, Miroslav 

Možanić, Marko Blažunaj, Valentina Štrlek, Renato Podbojec, Nada Martinčević, Mirjana 

Podbojec, Snježana Cerjan, Dragutin Kišić, Marijan Fatiga, Jasmina Kundija Gradiček i 

Tihomir Buden 

 

OSTALI NAZOČNI: 

Mario Klapša – općinski načelnik, Anica Vincek – voditeljica Službe za financije i proračun, 

Dragica Korpar – pročelnica, Mihaela Košić – voditeljica zapisnika 

 

UTVRĐIVANJE KVORUMA 

Predsjednik utvrđuje kvorum i konstatira da je prisutno 13 vijećnika te je pravovaljano 

donošenje odluka. 

  

 

PITANJA I PRIJEDLOZI VIJEĆNIKA 

 

T. Buden – prošla je godina dana otkada je uspostavljena turistička zajednica Sjever Zagorja 

te je bilo i predstavljanje rezultata na OPG-u Martinčević u Cerju Nebojse, pa me zanima što 

se dobilo ulaskom u turističku zajednicu Sjever Zagorja? Da li imamo plan za razvijanje 

turizma u Maruševcu? 

Načelnik – bio sam na predstavljanju turističkih rezultata za prošlu godinu na OPG-u 

Martinčević, ali te je rezultate predstavljala Turistička zajednica Varaždinske županije. Što se 

tiče turističke zajednice Sjever Zagorja, prijavljeno je nekoliko projekata u prošloj godini te 

su projekti realizirani. Kroz te projekte, naša Turistička zajednica je osigurala desetak 

štandova za potrebe manifestacija na svome području. Osim toga, nabavljene su i pametne 

klupe koje su postavljene na područjima koje obuhvaća turistička zajednica. U Općini 

Maruševec pametna klupa postavljena je na igralištu Gmajna. Također, u našoj Općini 

postavljene su info ploče, a nalaze se kod crkve, etno kuće i kod dvorca. Ovaj četvrtak održati 

će se sjednica Skupštine turističke zajednice gdje će biti predloženi plan za ovu godinu. 

T. Buden – što se tiče naše etno kuće, da li se ona planira prezentirati? Puno ljudi pita kada će 

etno kuća biti otvorena za posjetitelje. Da li ćemo napraviti kakvu internet stranicu na razini 

Općine gdje će biti prezentirana sva događanja u općini kao što su povorka Zelenog Jure, dani 

Općine, biciklijada, kotlovijada, udruga branitelja, kuburaši. Tako da se zna za sve to i da se 

prezentira. Također, moj prijedlog je da se izradi nekakav naš autohtoni suvenir koji će 

predstavljati Općinu. 

Načelnik – na internetu postoji stranica Virtualni muzej Maruševec gdje je postavljena 

virtualna izložba „Rudnici i rudari Ladanja i Brodarovca“, a osim toga stavljena je i kategorija 

Etno kuće u Maruševcu koja je poslikana i stavljen je kratki opis. To smo radili zajedno sa 

KUD-om Klaruš. Također pripremljen je i prijavljen projekt na Ministarstvo kulture i medija 

da bi se stranica još nadogradila sa virtualnim pričama. Prihvaćam prijedlog vijećnika 

Budena, i kada će biti moguće odnosno kada uredimo etno kuću do kraja, onda ćemo upriličiti 

otvaranje i po mogućnosti organizirati nekakav događaj. Iako, već je  prošle godine udruga 

žena „Maruša“ na prostoru kod Etno kuće organizirala „Martinje s Marušama“. Ono što nam 

predstoji je uređenje ograde oko etno kuće. 
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T. Buden – imam prijedlog i pitanje vezano uz uređenje općinskih prostora. Da li se bunar 

kod Barkovića može urediti tako kao što je uređen bunar ispred DVD-a? Također, razgovarao 

sam sa predsjednikom mjesnog odbora u Donjem Ladanju da bi se kod male Ive napravio 

park koji bi bio posvećen poginulom branitelju Bosak? Dakle prijedlog je od strane mjesnog 

odbora te sam se ja kao predsjednik udruge branitelja sa time složio. 

Načelnik – kod male Ive možemo urediti spomen ploču, to je i meni predsjednik mjesnog 

odbora predložio, s obzirom da je to općinsko zemljište. Što se tiče bunara kod Barkovića, 

nisam siguran da je to naša čestica te moramo provjeriti što se može po tom pitanju napraviti. 

T. Buden – vidjeli ste da je u Donjem Ladanju u šumi bilo razbacano smeće i danas me 

kontaktirao predsjednik mjesnog odbora, pa imam pitanje vezano za rad komunalnog redara. 

U zadnje vrijeme ima puno primjedbi za njegov rad, ja osobno primjedbi nemam ali čujem od 

drugih. Zanima me da li je on još uvijek na bolovanju, da li je njegov posao da obilazi okolo 

ili ne? Ljudi kažu da on stalno sjedi u uredu i da ga najmanje ima na terenu. Evo ja samo 

prenosim pitanje koje su mi drugi postavili, pa Vas molim odgovor. 

Načelnik – što se tiče rada komunalnog redara, on se vratio s bolovanja početkom godine i 

obilazi terene. Ne mogu se složiti s tvrdnjom da samo sjedi u uredu. Često je na putu, a što ste 

mogli i vidjeti iz putnih naloga koje su tražili neki od vas. Znamo za smeće u Donjem 

Ladanju i naložili smo komunalnom poduzeću da to počisti. To nije krivica komunalnog 

redara, to je nesavjesnost nekih ljudi koji prolaze kroz našu općinu. Jer naši ljudi jako dobro 

znaju da imamo Reciklažno dvorište i svaki put kad obilazim Reciklažno dvorište, stalno 

nekoga vidim tamo. Meni je recimo nepojmljivo da 2.1. kad smo se vratili na posao, u 

Donjem Ladanju uz cestu nađemo dvosjed i madrac, u šumi nedaleko od ceste. Što je to za 

ljude? I onda mještani zovu s pitanjima „da li ste vidjeli što su vam ostavili?“ Da vidjeli smo, 

„a da li ste vi vidjeli tko je to ostavio“, a odgovor je „nismo“. Pitam se kako nitko nije vidio 

da je netko ostavio dvosjed i madrac, nije da baš to možeš izvaditi iz džepa i baciti uz cestu. 

S. Cerjan – pitanje vezano za poslovnu zonu, da li tamo postoji firma koje se bavi solarnim 

panelima? 

Načelnik –firma koja se bavi solarnim panelima se nalazi u krugu oko Poduzetničke zone ali 

nije u našoj Poduzetničkoj zoni. 

S. Cerjan – da li se uredno plaća komunalna naknada i otkud je ta firma? I da li sve firme 

koje se tamo nalaze plaćaju komunalnu naknadu? 

Načelnik – da, sve firme plaćaju i možemo vam dostaviti u pisanom odgovoru koliko je 

plaćeno, koliko se duguje. 

S. Cerjan – može, dostavite mi popis onda za područje cijele općine. 

Predsjednik – samo da znate da je prihod od te komunalne  naknade zanemariv jer to nije 

građevina i nema se po čemu oporezovati. Radi se o iznosu komunalne naknade od 5.000,00 

kn godišnje, sad ne znam da li se taj iznos povećao. Kad sam ja bio načelnik, vlasnik firme je 

tražio od Općine da se samo zbog njega osigura na tom području javna rasvjeta. Unutar toga 

se nalaze dvije firme: Java i Sonet, obje registrirane u Čakovcu, a vlasnik je g. Dubravko 

Posavec koji se u sjeverozapadnom dijelu Hrvatske bavi solarnim elektranama. 

Pročelnica – da se nadovežem, imali smo upravni spor sa vlasnikom vezano uz naplatu 

komunalne naknade za solarne panele. Dakle, vlasnik se žalio na drugostupanjsko rješenje pa 

dalje na Ministarstvo. Ministarstvo ne tretira solarne panele kao građevinu, nego samo imamo 

pravo obračunati komunalnu naknadu za zemljište. Tako da te firme plaćaju komunalnu 

naknadu, ali ne iznos kao za građevinu, nego plaćaju po drugoj osnovi. 

S. Cerjan – vezano za udruge konkretno sa područja Općine Maruševec, da li možda znate ili 

ako ne znate molila bi pisani odgovor, koliko njih je izvršilo svoje programe prema 

prošlogodišnjem javnom pozivu i koliko je još dodatno sredstava uplaćeno udrugama sa 

područja općine mimo onoga što su dobili po javnom pozivu? 
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Načelnik – o izvršenju programa možemo još dodatno provjeriti, ali mislim da su sve udruge 

dostavile izvješća. 

Pročelnica – tako je, sve udruge su dostavile izvješća za prošlu godinu do 31. siječnja, to im 

je i osnova da se mogu dalje javiti na javni poziv. Koliko sredstava su udruge dobile još 

dodatno za određene stvari, to vam možemo provjeriti. 

S. Cerjan – po ovom izvršenju proračuna vidim da se velika sredstva daju, pa mi je čudno. 

Ako postoji javni poziv i ako su udruge prijavile svoje programe, onda ne vidim razlog da se 

još dodatno nešto plaća ako to nije bilo u njihovom programu. 

R. Podbojec – ne znam da li sam dobro čuo načelnika, da li je Skupština turističkog Vijeća ili 

Skupština turističke zajednice Sjever Zagorja najavljena za četvrtak?  

Načelnik – najavljena je 3. Skupština turističke zajednice Sjever Zagorja. 

R. Podbojec – interesira me tko predstavlja Općinu Maruševec u Vijeću turističke zajednice, 

a pretpostavljam da ste to vi kao načelnik, a tko je predstavlja u Skupštini? Nisam imao 

prilike vidjeti Statut, pa na koji način su ljudi izabrani i tko je izabran? 

Načelnik – Općinu Maruševec predstavlja Tatjana Martinčević koja je vlasnica OPG-a 

Martinčević, Valentina Dukarić, Boris Hrgarek i predstavnik Sirovina benza, te načelnici 

Općina koje obuhvaća turistička zajednica. 

R. Podbojec – vezano za raspravu oko solarnih panela, da li je prostornim planom općine 

dozvoljena izgradnja solarnih panela na zemlji ili ne? 

Pročelnica – nije dozvoljeno postavljanje solarnih panela u građevinskom području, odnosno 

u građevinskom području paneli se mogu postavljati samo na krovišta i postojeće objekte, 

solarni paneli samostalno mogu se postavljati samo izvan građevinskog područja. 

R. Podbojec – dakle to zemljište na kojoj su postavljeni solarni paneli je onda poljoprivredno 

zemljište? 

Pročelnica – da, radi se o zemljištu koji nije u građevinskog zoni, a isto tako nalazi se i izvan 

poduzetničke zone. 

Načelnik - da se nadovežem još vezano za poduzetničku zonu i solarne panele. Imali smo 

dosta upita za izgradnju solarnih postrojenja u poduzetničkoj zoni Selnik i da smo na to 

pristali bili vrlo lako prodali sva zemljišta u poduzetničkoj zoni, ali ti paneli ne generiraju 

nikakvu dodatnu vrijednost. I sami znate da oko solarnih panela nema baš puno posla i 

prethodno spomenuta firma zapošljava samo nekoliko radnika. 

Pročelnica – ja bi se samo nadovezala da su spomenuti solarni paneli postavljeni prije 3. 

izmjena i dopuna prostornog plana Općine Maruševec, tako da ja sada ne mogu reći kakva je 

situacija bila kada su oni tražili građevinsku dozvolu za postavljanje solarnih panela. Ali sa  3. 

izmjenama i dopunama prostornog plana propisano je da se unutar građevinske zone ne smiju 

postavljati solarni paneli na zemljištu, baš da bi se izbjegla situacija da se između kuća 

postavljaju takva postrojenja. 

D. Kišić – zanima me situacija vezana za prijavljene projekte te potencijalne natječaje za 

prijavu istih? 

Načelnik – ranije sam spomenuo da smo prijavili projekt na Ministarstvo kulture i medija 

vezano uz Virtualni muzej Općine Maruševec gdje će biti objavljeni običaji i legende ovoga 

kraja, čekamo rezultate. U 1. mjesecu prijavili smo projekt za povećanje prometne sigurnosti 

na natječaj Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost, vrijednost projekta je preko 600 

tisuća kuna. Prošli mjesec prijavljen je projekt uređenje raskrižja i puta kod Sajmišta na 

Ministarstvo prostornog uređenja i graditeljstva, vrijednost projekta je preko 520 tisuća kuna. 

U tijeku je priprema za prijavu projekta modernizacije nerazvrstanih cesta na području Općine 

Maruševec, vrijednost tog projekta je oko 990 tisuća kuna, a radi se o više nerazvrstanih cesta 

koje će biti obuhvaćene projektom. Na natječaj Ministarstva turizma prijavljen je projekt 

Centar za posjetitelje Maruševec, radi se o sredstvima iz Nacionalnog plana oporavka i 

otpornosti. Kad smo posložili projekt prema svim uvjetima iz natječaja, sada vrijednost 



4 

 

projekta iznosi 46 milijuna kuna, a prethodno smo spominjali 15 milijuna kuna. Sreća u 

cijeloj priči jest da su prihvatljivi troškovi projekta preko 96%. Dakle, ako se odobri taj 

projekt, Općina će sudjelovati s nešto manje od 4% svojih sredstava. Rezultati natječaja 

trebali bi biti u roku 60 do 90 dana te bi uskoro trebali dobiti povratne informacije da li je 

projekt prihvaćen. S područja Varaždinske županije na isti natječaj prijavljeno je oko 10-tak 

projekata. Općina Maruševec bila je potpisala partnerstvo na projektu s Općinom Cestica, te 

su nam oni uzvratili te su nam partneri na tom projektu kao i Varaždinska županija. Vezano 

uz internet o kojem je bilo riječ na prošlim sjednicama, projekt Pametno selo, transformacija 

ruralnih područja korištenjem digitalnih i komunikacijskih tehnologija, početkom godine 

dobili smo obavijest o prihvatljivosti projekta. Vrijednost projekta je 562 tisuće kuna i 

sufinanciranje je skoro 90%. Kada dobijemo Odluku odnosno Ugovor na potpisivanje, 

krećemo u pripremu dokumentacije. 

D. Kišić – pitanje vezano za proširenje groblja i bajeri u Brodarevcu, da li ima kakvih 

novosti? 

Načelnik – nakon što smo prošle godine uputili dopis Ministarstvu gdje je zapelo, zašto tako 

dugo čekamo na odgovor za proširenje groblja, prošlog mjeseca smo dobili odgovor da 

moramo raditi studiju utjecaja na okoliš, što smo dali i izraditi. Isto kao i za ribnjake 

Brodarovcu. Župan Stričak organizirao je sastanak sa Hrvatskim šumama, gdje smo još 

jednom prošli korake koje moramo obaviti. Kada dokumenti budu gotovi, mi ćemo projekt 

prijaviti. Idejno rješenje koje smo prvotno dali na uvid Hrvatskim šumama, upravi šuma u 

Koprivnici je bilo bez greške. 

D. Kišić – pitanje vezano za Reciklažno dvorište, da li su naši ljudi to prihvatili i da li koriste 

Reciklažno dvorište? Jer se spominjalo na samom otvaranju da ako se ne ispune određene 

kvote, pitanje je da li će Ivkom uopće gospodariti s reciklažnim dvorištem. 

Načelnik – krajem drugog mjeseca smo pogledali u bazu koliko je kućanstava predalo otpad 

u Reciklažnom dvorištu te je bilo evidentirano 130 kućanstava. Mnogi ljudi iz susjednih 

općina pitaju da li mogu koristiti Reciklažno dvorište, ali nažalost to nije moguće. Prema 

uvjetima natječaja to je Reciklažno dvorište samo za stanovnike Općine Maruševec, bez 

obzira što se samo dvorište nalazi na čvorištu više općina. Vrlo rado bi ustupili drugima, ali to 

jednostavno  nije moguće zbog uvjeta natječaja i europskih sredstava. 

S. Cerjan – na području naše općine imamo još dva neuređena odlagališta otpada, jedno se 

vodi pod Donje Ladanje, a drugo pod Čalinec, onaj dio od Črne mlake prema Ladanju. 

Navedena odlagališta su prijavljena na aplikaciji za odlagališta otpada. Interesira me da li je to 

uređeno i ako nije da li će se urediti? 

Što se tiče otpada na Korenjaku, što sam postavila pitanje načelniku, ali nisam dobila do kraja 

odgovor. Radi se o općinskom zemljištu i o odbačenom otpadu od Veselnika i Markoma. U 

Proračunu je vidljivo koliko košta sanacija odlagališta otpada pa me samo zanima odgovor 

načelnika. Načelniče da li ste znali da se dovozi otpad na općinsko zemljište, ako da tko je to 

dozvolio te koliko će koštati sanacija? 

Načelnik – kao prvo to nije otpad, to je zemljani materijal koji je bio izvađen prilikom 

zacjevljenja određenih cestovnih pravaca. Materijal se koristi kako bi se nivelirala čestica koja 

ima depresije. Da ispunimo zahtjev, poslali smo komunalnog redara da vidimo da li je tamo u 

međuvremenu dovezen opasni otpad. Mi ćemo to sanirati i tu neće nastati nikakvi veliki 

troškovi, jer će to biti izravnanje te čestice. Opasne stvari koje se nalaze na dječjem igralištu 

biti će uklonjene. Bolje da se koristi takav materijal koji je zemljani, nego da se plaćaju 

agregati i drugi materijal da bi se to zemljište izravnalo. 

S. Cerjan – a što je s ova druga dva odlagališta? 

Načelnik – prošle godine se potrošilo preko 550 tisuća kuna na sanaciju divljih odlagališta, i 

završni radovi su odrađeni u petak, a već u ponedjeljak smo naišli na nove količine otpada na 

tim parcelama koje su sanirane. Dakle, netko od svih nas radi budale i namjerno tamo dovozi 
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otpad. Na nekim lokacijama su postavljene i kamere da se to nadzire, ali ih nema baš na tim 

mjestima gdje su ponovno dovezli otpad. Pogledat ćemo gdje su lokacije koje spominjete, i 

počistit nered. Ali moramo polaziti od sebe i svoje nesavjesnosti. Ne samo da su dovezli otpad 

nakon što je odlagalište počišćeno, nego su pokrali cijevi na kojima se nalaze znakovi koje 

smo postavili u sklopu projekta. Potrošili su se silni novci na sanaciju odlagališta, na 

Reciklažno dvorište i ja jednostavno ne želim vjerovati da je to do naših ljudi.  

Predsjednik – da se nadovežem, da li smo mi svi tu krivi da je netko na Reciklažnom 

dvorištu sa strane polja skinuo dio ograde?! 

M. Podbojec – pitanje vezano za prostore i parcelu kod stare općine, kakav je plan s tom 

građevinom? 

Načelnik – uz parcelu gdje se nalazi stara općina je državno zemljište, i mi smo prije nekoliko 

godina zatražili od Ministarstva državne imovine da nam se to ustupi. Do danas to nije 

riješeno, ali ne samo za nas nego i za druge općine. Po mom mišljenju tamo treba izgraditi 

novi prostor i proširiti ga na susjednu parcelu, ali čekamo da država taj dio riješi i da nam 

preda tu parcelu da možemo dalje planirati i vidjeti kakav bi objekt mogli napraviti da bude 

koristan. 

M. Podbojec – u čijoj su nadležnosti uređenja križeva i raspela? 

Načelnik – kako kojih. Mi smo planirali urediti nekoliko križeva ove godine i osigurali smo 

sredstva. Sada kada dođe lijepo vrijeme ugovoriti ćemo radove za uređenje, ne samo križeva 

nego i spomenika. 

M. Podbojec – zanima me cesta koja vodi od društvenog doma i spaja se na glavnu cestu do 

dvorca. Radi se o jako uskoj cesti te je veliki problem u zimsko doba, a dodatni problem su 

nečistoće na toj cesti zbog kojih dolazi do klizanja. Da li se ta cesta može počistiti, srediti i 

proširiti? 

Načelnik – može, budemo je počistili. 

J. Kundija-Gradiček – koliko je dostupno sredstava po natječaju za Centar za posjetitelje  i 

da li imamo šanse dobiti taj projekt? 

Načelnik – s obzirom da je na području Varaždinske županije u istoj kategoriji gdje smo mi 

prijavili Centar za posjetitelje, prijavljeno samo jedan ili dva takva projekta, mislim da imamo 

šanse. 

J. Kundija-Gradiček – projekt sigurnost prometnica, što se tu planira? 

Načelnik – tu se radi o nabavci naletnih semafora, radara. Dakle, planira se postaviti na ulazu 

i izlazu svakog naselja semafor koji pokazuje brzinu odnosno upozorava na prekoračenje 

brzine. To je jedan dio projekta, a drugi dio je nadogradnja GIS sustava kojeg smo prijavili 

prošle godine jer su po natječaju morale biti dvije komponente. 

M. Fatiga – vezano na sastanak Društva za šport i rekreaciju koji je održan u nedjelju, 

postavljena su neka pitanja vezana uz održavanje igrališta. Tema je opet bilo igralište u 

Jurketincu u vezi rasvjete. Da li se može to malo igralište osvijetliti, da im se omogući 

održavanje noćnih treninga? 

Načelnik – pogledat ćemo što se može napraviti i gdje se mogu postaviti stupovi i reflektori. 

Prije nekoliko godina smo uredili rasvjetu na nogometnom igralištu u Jurketincu. Krajem 

prošle godine osvjetljeno je i nogometno igralište u Donjem Ladanju, a isto tako prije 

nekoliko godina postavljena je rasvjeta na igralište u Maruševcu. Rasvjeta na igralištu u 

Donjem Ladanju bila je sufinancirana sredstvima Županijskog nogometnog saveza i većim 

dijelom sredstvima Općine Maruševec. Ove godine je Županijski nogometni savez dodijelio 

4.000,00 eura nogometnom klubu Omladinac Jurketinec za uređenje svlačionica, s obzirom da 

je takva tema samo želim još jednom pohvaliti nogometni klub što se prijavio na natječaj i 

osigurao sredstva. Dakle, ulažemo u sportsku infrastrukturu koliko god je to moguće i tako 

ćemo nastaviti i dalje. 
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S. Cerjan – samo dopuna, koordinate za ranije spominjana odlagališta otpada. Za naselje 

Kapelec, koordinate u evidenciji lokacija odbačenog otpada su 476703.93 i 5129013.31, u 

aplikaciji se prikazuje da je otpad na lokaciji. Drugo odlagalište otpada vodi se pod naselje 

Jurketinec, koordinate su 477275.14 i 5128761.52. Dakle, na tim lokacija se nalazi otpad i 

trebalo bi vidjeti što je s tim. Jer tu ima svega i svačega, na odlagalištu u Jurketincu piše da su 

odbačene limenke, plastične vrećice, dijelovi usisavača, staklenke, a na odlagalištu u Kapelcu 

su dvosjedi, trosjedi, građevinski i miješani otpad. 

Načelnik – hvala. pogledat ćemo. 

J. Kundija – Gradiček – da li je natječaj za udruge završen i da li se sastalo Povjerenstvo? 

Načelnik – nije još, bit će. 

Predsjednik – ostavio sam sebe za kraj pa bi se nadovezao na temu Turističke zajednice, jer 

ja isto nisam zadovoljan s njezinim radom. Čini mi se da s turističkom zajednicom idemo 

natrag, a ne naprijed, nažalost. Prvo pitanje za info ploče, tko je financirao i tko je odredio što 

će se napisati na te ploče i gdje će se postaviti? 

Načelnik – postavljanje info ploča jednim dijelom je financirano iz natječaja, općina je 

odredila gdje će se postaviti, a tekst je pripremala turistička zajednica. 

Predsjednik – pa ako je za dvorac Maruševec najveća znamenitost da su tamo snimani 

Glembayevi, onda bolje da nemamo info ploču kod dvorca Maruševec. Isto tako, kod crkve na 

info ploči se nalazi crkva sv. Jurja i kapela sv. Roka. Tu se nalazi crkva sv. Jurja, kapela sv. 

Roka je u Kruškovcu. Po mojem mišljenju to nije ok. Što se tiče rada turističke zajednice na 

području Općine Maruševec, Općina Maruševec je 2018. godine prva imala Božićni sajam, 

dok druge općine koje su sad u turističkoj zajednici nisu ni znale što je Božićni sajam. Dvije 

godine za redom smo napravili dobar Božićni sajam i onda ga dvije godine nismo imali i sad 

umjesto da imamo još bolji Božićni sajam, mi smo imali dva Božićna sajma, svaki je bio priča 

za sebe. Po mojem mišljenju, sad kao i da nismo imali Božićni sajam, druge općine su nas 

prešle. Što se tiče stepenica, napravljene su stepenice od parkirališta kod dućana prema 

ambulanti, tko je to financirao i da li imamo sve potrebne dozvole, pošto su one napravljene 

na privatnom zemljištu? 

Načelnik – Općina je financirala izradu stepenica i imamo suglasnost vlasnika.  

Predsjednik – da li imamo pismenu ili usmenu suglasnost? 

Načelnik – imamo usmenu suglasnost. Predsjedniče i druge smo stvari proteklih godina bili 

rješavali usmeno, te nigdje nije definirano da mora biti suglasnost pismeno. 

Predsjednik – a isto tako imamo sad najave tužbi kod izgradnje autobusnog stajališta u 

Korejaku. 

Načelnik - što se tiče s pravne strane napravili smo sve kako treba, i kod izrade autobusnog 

stajališta i kod izrade stepenica. Prije nego smo počeli projektirati razgovarao sam s 

vlasnicima na čijim se parcelama trebaju nalaziti autobusna stajališta. Ne samo da su rekli da 

može, nego su se s veseljem odrekli većeg dijela, od recimo ostalih vlasnika parcela uz koje 

ide nogostup. Nogostup mora ići da bi se i s jedne i druge stane mogli spustiti do autobusnih 

nadstrešnica i da bi u podnožju mogao biti pješački prijelaz. Osobno sam kontaktirao sve 

vlasnike i to prije početka radova. Neki se nisu javili, ali većina se javila. Kad su počeli radovi 

onda su se neki odlučili javili i doći na općinu. Nije da zovem ljude svaki dan, pa ako su imali 

propušteni poziv mogli su povratno nazvati. Nikome nije bio problem oko ničega, a neki su 

čak došli vidjeti elaborat koji smo pripremali da bi zahvat prijavili na natječaj Ministarstva 

unutarnjih poslova. Uostalom, samo jednom vlasniku se ulazi većim dijelom na njegovo 

zemljište, te je on dao svoj pristanak, ostali radovi se rade uz rub ceste i minimalno se ulazi na 

druga zemljišta, zato jer stroj mora nekako doći da bi se cestovni jarak zacijevio i izradio 

nogostup. Problem autobusnih stajališta u Korejaku  nije od jučer, to je problem zadnjih 20-30 

godina. Recite mi vi, da li je moralno ako već idemo rješavati višegodišnji problem da netko 

nešto traži za svoj džep od Općine Maruševec? Uz cestu koja nije u vlasništvu Općine, a 
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Općina ulaže i sufinancira zahvate sa 50 posto vlastitih sredstava. Ukupna vrijednost radova 

je oko 711 tisuća kuna, te ostatak sufinancira Županijska uprava za ceste Varaždinske 

županije jer u protivnom ta autobusna stajališta nikad ne bi bila napravljena. 

 

 

 

Predsjednik je za sjednicu predložio slijedeći 

 

 

                                                                 DNEVNI RED 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 15. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 

21. prosinca 2022.g., 

2. Donošenje Procjene ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije Općine 

Maruševec i Plana zaštite od požara Općine Maruševec 

3. Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito  financiranje političkih 

stranaka i članova izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Općinskom vijeću 

Općine Maruševec za 2023. godinu 

4. Donošenje Zaključka o oslobađanju operativnih vatrogasaca Vatrogasne zajednice 

Općine Maruševec od plaćanja komunalne naknade za 2023. godinu 

5. Donošenje Programa potpora u poljoprivredi Općine Maruševec za razdoblje 

2023.-2025. 

6. Program demografskih mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja mladih 

obitelji na području Općine Maruševec za 2023. godinu 

7. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu općinskog načelnika za 

razdoblje od 01.07.2022. – 31.12.2022.g. 

8. Donošenje Odluke o plaći i drugim pravima iz radnog odnosa općinskog načelnika 

Općine Maruševec 

9. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna 

Općine Maruševec za 2022. godinu, 

10. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća općinskog načelnika o izvršenju 

Programa građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za razdoblje 2022. 

godine, 

11. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća općinskog načelnika o izvršenju 

Programa održavanja komunalne infrastrukture i raspodjele sredstava komunalne 

naknade za 2022. godinu, 

12. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o utrošku sredstava Programa 

naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u prostoru za 2022. godinu 

13. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba 

u društvenim i srodnim djelatnostima na području Općine Maruševec za 2022. 

godinu, 

14. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o utrošku sredstava šumskog                   

doprinosa za 2022. godinu, 

15. Prihvaćanje Izvješća o izvršenju Programa demografskih mjera za poticanje 

rješavanja stambenog pitanja mladih obitelji na području Općine Maruševec za 

2022. godinu, 

16. Prihvaćanje Izvješća o izvršenju Programa potpora u poljoprivredi Općine 

Maruševec za 2022. godinu, 

17. Prihvaćanje Izvješća o izvršenju Programa poticanja razvoja malog i srednjeg 

poduzetništva Općine Maruševec za 2022. godinu, 
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18. Razmatranje i donošenje Izvješća o stanju zaštite od požara i provedbi godišnjeg 

provedbenog plana unapređenja zaštite od požara na području Općine Maruševec 

za 2022. godinu, 

19. Donošenje Godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od požara na 

području Općine Maruševec za 2023. godinu, 

20. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja Općine         

Maruševec u području prirodnih nepogoda za 2022. godinu,  

 

 

Općinsko vijeće jednoglasno je prihvatilo predloženi dnevni red. 

 

 

 

Točka 1. 

Usvajanje zapisnika sa 15. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 21. 

prosinca 2022.g. 

 

Predsjednik - ima li netko kakvih primjedbi ili dopuna na zapisnik sa 15. sjednice? 

 

Primjedbi i dopuna nije bilo. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

Usvaja se zapisnik sa 15. sjednice Općinskog vijeća Općine Maruševec održane 21. 

prosinca 2022. godine. 

 

 

 

 

Točka  2. 

Donošenje Procjene ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije Općine Maruševec i 

Plana zaštite od požara Općine Maruševec 

 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – Procjena ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije napravljena je prema 

aktualnim smjernicama i postojećem Zakonu o zaštiti od požara. Pozitivno mišljenje na 

cjelokupnu Procjenu dobiveno je od strane Ministarstva unutarnjih poslova (MUP) – 

Ravnateljstva civilne zaštite – Područnog ured civilne zaštite Varaždin – Službe inspekcijskih 

poslova Varaždin, a ujedno je i Vatrogasna zajednica Općine Maruševec dala je pozitivno 

mišljenje na dio procjene ugroženosti od požara za svoje područje. Ako imate kakvih pitanja 

stojim na raspolaganju. 

 

T. Buden – imao je prijedlog za Procjenu ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije, 

vezano uz stavak A.12 Pregled prirodnih izvorišta vode koji se mogu upotrebljavati za 

gašenje požara te je predložio da se na popis uključe bunari. 

 

Pročelnica - odgovara kako je Procjena dobila pozitivno mišljenje, te prijedlozi ne mogu biti 

uključeni, ali će se uzeti u obzir kada će se Procjena mijenjati i nadopunjavati. 
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T. Buden – odgovara da je primjedba i dana u tom smjeru da se to ubuduće planira, nije 

mislio da se mijenja ova predložena Procjena. 

S. Cerjan - primijetila je grešku na stranici 17. u tablici 2.  kod prikaz pravnih osoba u 

gospodarstvu prema djelatnosti. Kod rednog broja 33. poduzeća CER-CO d.o.o. pogrešno je 

napisana lokacija i djelatnost pravne osobe. Ispravna lokacija je Biljevec 76, a djelatnost se 

može provjeriti u sudskom registru. 

Pročelnica – odgovara - hvala na primjedbi, provjeriti ćemo i ispraviti grašku. 

 

Predsjednik - daje točku 2. na glasanje. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ODLUKU 

o donošenju Procjene ugroženosti od požara i tehnološke eksplozije Općine Maruševec i 

Plana zaštite od požara Općine Maruševec 

 

 

 

 

Točka 3. 

Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito  financiranje političkih 

stranaka i članova izabranih s liste grupe birača zastupljenih u Općinskom vijeću 

Općine Maruševec za 2023. godinu 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ pročelnici. 

Pročelnica – kao i svake godine potrebno je donijeti navedenu Odluku. Ukupan iznos 

predviđen u Proračunu iznosi 4.114,41 euro. Navedeni iznos je raspoređen prema broju 

članova Općinskog vijeća, s time da za podzastupljeni spol za svaku osobu se iznos povećava 

za 10%. Kao što vidite u članku 3. navedene Odluke po osobi se predlaže 304,75 eura 

godišnje za muške članove, dok je za ženske članice Općinskog vijeća taj iznos povećan za 

10%., te iznosi 335,23 eura. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici R. Podbojec, D. Kišić i pročelnica. 

 

Predsjednik -  daje točku 3. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

 

 

 

ODLUKU  

o raspoređivanju sredstava za redovito financiranje  

političkih stranaka i članova izabranih s liste grupe birača zastupljenih u  

Općinskom vijeću Općine Maruševec za 2023. godinu 
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Točka 4. 

Donošenje Zaključka o oslobađanju operativnih vatrogasaca Vatrogasne zajednice 

Općine Maruševec od plaćanja komunalne naknade za 2023. godinu 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – od stane Vatrogasne zajednice Općine Maruševec dobili smo popis operativnih 

vatrogasaca koji su pripadnici DVD-a Maruševec i DVD-a Donje Ladanje, i koristim priliku 

da ovim putem zahvalim svim vatrogascima na njihovoj požrtvovnosti i humanitarnom radu 

te za sve što čine radi povećanja i očuvanja sigurnosti ljudi i nekretnina na području Općine 

Maruševec. Predlažem da prihvatite navedeni Zaključak jednoglasno. 

 

Pitanja nije bilo. 

 

Predsjednik - daje točku 4. na glasanje. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

 

I 

Komunalne naknade za 2023. godinu u potpunosti se oslobađa 35 operativnih vatrogasca iz 

Vatrogasne zajednice Općine Maruševec, odnosno nositelja zajedničkog domaćinstva u kojem 

žive operativni vatrogasci, a prema spisku dostavljenom od Vatrogasne zajednice Općine 

Maruševec koji se nalazi u prilogu ovog Zaključka i čini njegov sastavni dio. 

 

II 

Ovlašćuje se Jedinstveni upravni odjel Općine Maruševec da provede oslobođenje iz točke I 

ovog Zaključka u knjigovodstvenim evidencijama Proračuna Općine Maruševec za 2023. 

godinu. 

 

 

Točka 5. 

Donošenje Programa potpora u poljoprivredi Općine Maruševec za razdoblje 2023.-

2025. 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – Program potpora u poljoprivredi Općine Maruševec za razdoblje 2023. -2025. je 

Program koji raspisujemo svake godine kako bi pomogli našim poljoprivrednicima. Program 

ostaje isti, samo se mijenjala valuta. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici D. Kišić i J. Kundija – Gradiček te predsjednik i 

načelnik. 

 

Predsjednik – daje točku 5. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 



11 

 

PROGRAM  

potpora u poljoprivredi 

Općine Maruševec za razdoblje 2023. - 2025. godine 

 

 

Točka 6. 

Donošenje Programa demografskih mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja 

mladih obitelji na području Općine Maruševec za 2023. godinu 
 

Predsjednik – daje uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – Program je isti kao i prošle godine. Prošle godine za mjeru „Sufinanciranje kupnje 

obiteljske kuće“ odmah u 1. Javnom pozivu iskorištena su sva sredstva te onda nismo mogli 

raspisivati 2. Javni poziv samo za mjeru „Sufinanciranje adaptacije obiteljske kuće“. Zbog 

toga će se ove godine raspisati Javni poziv kako bi se mogle javiti obitelji koje su radile 

adaptaciju nakon završetka raspisanog Javnog poziva u 2022.g. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici D. Kišić, M. Podbojec, J. Kundija- Gradiček i S. Cerjan 

te pročelnica i načelnik. 

 

S. Cerjan - daje prijedlog da se iz Programa briše: „Samci nisu prihvatljivi korisnici ovog 

Programa“ te da se u Program uključe i samci. 

 

S. Cerjan - daje ispravak za sljedeću rečenicu:  

„Ukoliko Korisnik programa otuđi nekretninu iz svog vlasništva u gore navedenom roku, 

Ugovor će se smatrati raskinutim te će Korisnik biti u obvezi izvršiti povrat dodijeljene 

financijske pomoći/subvencije u cjelokupnom iznosu Općine Maruševec.“ 

  

Ispravak je prihvaćen te glasi: 

„Ukoliko Korisnik programa otuđi nekretninu iz svog vlasništva prije isteka gore navedenog 

roka, Ugovor će se smatrati raskinutim te će Korisnik biti u obvezi izvršiti povrat dodijeljene 

financijske pomoći/subvencije u cjelokupnom iznosu Općine Maruševec.“ 

 

Predsjednik daje na glasanje prijedlog vijećnice S. Cerjan da se iz Programa briše: „Samci 

nisu prihvatljivi korisnici ovog Programa.“   

 

Općinsko vijeće o prijedlogu je glasalo sa 4 glasova za, 8 glasova protiv i 1 suzdržani. 

 Prijedlog nije prihvaćen. 

 

Komentare na Program naknadno je imao i vijećnik R. Podbojec. 

 

Predsjednik - daje točku 6. na glasanje. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

PROGRAM  

demografskih mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja mladih obitelji na 

području Općine Maruševec za 2023. godinu 
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Točka 7. 

Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu općinskog načelnika za razdoblje od 

01.07.2022. – 31.12.2022.g. 

 

 

U raspravi je sudjelovala vijećnica S. Cerjan i načelnik. 

 

 

Predsjednik - daje točku 7. na glasanje. 

 

Općinsko vijeće sa 12 glasova za i 1 suzdržanim donosi 

 

                                                          ZAKLJUČAK 

                                               

 

                                                                    I 

 

Općinsko vijeće Općine Maruševec prima na znanje i usvaja Izvješće o radu općinskog 

načelnika Općine Maruševec za razdoblje od 1. srpnja do  31. prosinca 2022. godine, 

KLASA: 024-01/23-04/1, URBROJ: 2186-17-02-23-1 od  10. ožujka 2023. godine. 

 

 

                                                                   II 

 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

 

 

 

Točka 8. 

Donošenje Odluke o plaći i drugim pravima iz radnog odnosa općinskog načelnika 

Općine Maruševec 

 

Predsjednik – daje uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – Odluku smo donosili na početku mojeg mandata, ali su se sada promijenili uvjeti 

za nadoknadu prijevoza, te iznos više nije 2,00 kn/km nego je 3,00 kn/km odnosno 0,40 

eura/km. Također, dobili smo smjernice Povjerenstva za odlučivanje o sukobu interesa o 

drugim pravima koje pripadaju načelniku, pa smo odlučili mijenjali tu Odluku da se 

uskladimo sa Zakonom. Također, mijenja se koeficijent za obračun plaće općinskog načelnika 

sa 3,70 na 3,90 te je i dalje jedan od manjih u odnosu na druge načelnike. 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici J. Kundija-Gradiček, D. Kišić, S. Cerjan i R. Podbojec 

te voditeljica Službe za financije i proračun A. Vincek, načelnik i predsjednik. 

 

Načelnik – s obzirom da se toliko raspravljalo o članku 12. koji stoji u smjernicama 

Povjerenstva za odlučivanje o sukobu interesa te ga nismo mi izmislili, predlažem brisanje 

članka 12. iz Odluke i da onda idu svi ostali članci po redu.  

Članak 12. je glasio: 
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„Općinski načelnik ima pravo na otpremninu zbog odlaska u mirovinu, otpremninu zbog 

prestanka radnog odnosa, otpremninu zbog ozljede na radu ili profesionalne bolesti u 

maksimalno neoporezivom iznosu sukladno odredbama Pravilnika o porezu na dohodak.“ 

Navedeni članak 12. se briše. 

 

S. Cerjan - predložila je ispravak članka 10. koji je glasio: 

„Općinski načelnik ima pravo na potporu za novorođenče, potporu za slučaj smrti člana uže 

obitelji, potporu zbog invalidnosti radnika, te potporu za slučaj smrti radnika u maksimalno 

neoporezivom iznosu sukladno odredbama Poreza na dohodak.“ 

Načelnik – prihvaća prijedlog S. Cerjan za ispravak članka 10. 

 

Ispravljeni članak 10. glasi: 

„Općinski načelnik ima pravo na potporu za novorođenče, potporu za slučaj smrti člana uže 

obitelji i potporu zbog invalidnosti radnika, a obitelj općinskog načelnika ima pravo na 

potporu za slučaj smrti radnika u maksimalno neoporezivom iznosu sukladno odredbama 

Poreza na dohodak.“ 

 

Ostali članci u Odluci ostaju nepromijenjeni. 

 

Predsjednik - daje točku 8. na glasanje. 

 

Općinsko vijeće s 10 glasova za i 3 suzdržana donosi 

 

  

ODLUKU 

o plaći i drugim pravima iz radnog odnosa 

općinskog načelnika Općine Maruševec 

 

 

 

Točka 9. 

Donošenje Odluke o prihvaćanju Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine 

Maruševec za 2022. godinu 

 

U raspravi su sudjelovali vijećnici T. Buden, J. Kundija-Gradiček, S. Cerjan te voditeljica 

Službe za financije i proračun A. Vincek i načelnik. 

 

 

S. Cerjan – molim da se rasprava unese u zapisnik. Moram konstatirati da smo imali 

izvršenje 17.480.000,00 kn, od toga smo iz drugih proračuna dobili 7.700.000,00 kn, tako da 

ne stoji da ne dobivamo ništa od Ministarstava. Ono što često načelnik voli napomenuti da 

Općinu Maruševec ne vole državna tijela odnosno Ministarstva. Nisam znala za ovih 

4.930.000,00 kn kompenzacijskih mjera, znači država i tu uskače, odnosno imamo pomoć od 

države. Hrvatske vode su bile na 228.000,00 kn za sanaciju klizišta i odrona, znači 

7.730.000,00 kn smo dobili od drugih, što je pohvalno. Interesira me prihod od DTK mreže 

27.900,00 kn na što se to odnosi? 

A. Vincek – to nam plaća Hrvatski telekom za korištenje mreže na našem području. 

S. Cerjan  - prihodi od otkupa električne energije iz postrojenja sunčeve elektrane? 

A. Vincek – svaki mjesec se šalje račun za HROTE (Hrvatski operator tržišta energije) prema 

specifikaciji koliko je utrošeno i cijeni koja je na državnom nivou definirana. 
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S. Cerjan – ostale nespomenute kazne za kršenje Odluke o komunalnom redu, tu je svega 

12.450,00 kn prihoda. 

A. Vincek – to je od strane komunalnog redara. 

S. Cerjan -  da li to znači da on stvarno sjedi u uredu pa ne hoda nikud, ili? Kako tako mali 

iznos? 

Pročelnica –  komunalni redar izdaje rješenja ali kad se ljudi žale na rješenje onda se pokreće 

prekršajni postupak. U takvim slučajevima visina kazne ovisi o sucu za prekršaje. Sudac u 

80% slučajeva izriče opomene umjesto kazne ili minimalni iznos kazne. Dakle ne prihvati 

prijedlog koji komunalni redar odredi za visinu kazne. 

S. Cerjan – da li se Općina ikad žalila? 

Pročelnica – pa nismo se žalili, a možda bi se i trebali. 

S. Cerjan – da trebali bi se žaliti. Mogu li dobiti popis rješenja u zadnjih 5 godina, koliko je 

pokrenuto postupaka za naplatu po komunalnom redaru i koja kazna je bila izrečena, te da li 

smo se žalili u drugostupanjskom postupku. Nadalje, 150.000,00 kn usluge promidžbe i 

informiranja, mislim da je to veliki iznos, da li je unutar toga i dio koji se odnosi na 

Reciklažno dvorište ili je to nešto drugo? 

A. Vincek – ja mogu samo reći da je na strani 13. ukupan iznos za informiranje 150.583,72 

kn, taj iznos je na strani 14 razrađen po vrstama izdataka, dakle javna glasila, objavljivanje 

natječaja, hosting internet stranice i sufinanciranje informativnog programa. 

S. Cerjan – interesira me 139.700,00 kuna za usluge agencije i studentskog servisa? 

A. Vincek – zanemarite naziv usluge studentskog servisa, radi se o agencijama koje za 

potrebe Općine obavljaju poslove. 

S. Cerjan – koje poslove? Ako mogu dobiti pisani odgovor o kojim agencijama se tu radi. Na 

stranici 11, što još uvijek plaćamo razvoj infrastrukture za širokopojasni internet 49.000,00 

kn? 

A. Vincek – toliko je plaćeno. 

Načelnik – to je bila zadnja rata. Ta stavka je bila veća, ali smo je smanjili. 

S. Cerjan – izrada projektne dokumentacije za ribnjake u Brodarovcu 37.000,00 kn, u kojoj 

je to fazi? 

Načelnik – idejno rješenje je gotovo i trenutno se radi elaborat zaštite okoliša.  

S. Cerjan – mogu li dobiti informaciju napismeno kronologiju događaja vezano uz uređenje 

ribnjaka u Brodarovcu. Uređenje sportsko-rekreacijskog terena na Gmajni u Čalincu 

66.996,00 kn. Primijetila sam da se favorizira udruga Gmajna u Čalincu, radila se i 

nadstrešnica u vrijednosti 5.000,00 kn, zanima me da li sve ostale udruge dobivaju takve 

iznose za uređenje nečega? 

Načelnik – sredstva nije dobila udruga, te se udruga ne favorizira. Za 60.000,00 kn uredilo se  

odbojkaško igralište zbog toga jer je na njemu stajala voda cijelo vrijeme te se nije mogla 

igrati odbojka. To je jedino igralište u krugu Osnovne škole te nakon nastave učenici dolaze i 

zadržavaju se tamo. Na nadstrešnici je bila potrgana cerada i poslali smo kazne roditeljima 

djece koja su tu ceradu potrgala, kad su kazne plaćene onda se nabavila cerada. 

S. Cerjan – imamo 20-tak udruga s područja općine, a vidim stalno se vrti udruga Gmajna u 

medijima, svaka čast predsjedniku i pohvaljujem sportski i rekreativni rad, ali stječem dojam 

da su ostale udruge u manjini u odnosu na Gmajnu. Smatram da bi sve udruge trebale jednako 

sudjelovati u Proračunu. Znam da to nisu dana sredstva udruzi nego je to Općina investirala 

na svojem zemljištu. S druge strane, ako niste prijavili projekt u Javnom pozivu ne slažem se 

s time da se onda još dodatno dobivaju sredstva. Sve udruge su dobile sredstva po Javnom 

pozivu, znači moraju znati unaprijed godinu dana što će raditi, pa onda treba prijaviti veći 

projekt. Imam osjećaj da ovaj Proračun postoji da bi se mi sami međusobno financirali, a od 

projekata jedino što imamo je Reciklažno dvorište s kojim se stvarno možemo pohvaliti i to 

nešto malo što smo popravili ceste u Donjem Ladanju, Čalincu itd. Moram konstatirati da smo 
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puno sredstava utrošili za uklanjanje otpada odbačenog u okoliš, znači 527.400,00 kn, i 

naknadno 51.000,00 kn, dok se ovo sanira u Korenjaku htjela bi vidjeti koliko će i to koštati. 

Sanacija prometnica nakon provedbe projekta aglomeracije samo 203.000,00 kn, a planirano 

je u Proračunu 500.000,00 kn, nije mi jasno što se desilo? 

Načelnik – prometnica koje su preostale kod projekta Aglomeracije nije bilo moguće proširiti 

S. Cerjan - ono što sam pohvalila je uređenje ulice G. Krkleca u Donjem Ladanju 620.000,00 

kn, sanacija dijela nerazvrstane ceste u Čalincu 147.000,00 kn, odvodnja oborinske vode u 

Selniku 66.000,00 kn i to je sve što se tiče naših cesta. Smatram da je to malo, da smo više 

„pojeli sami sebe“, tu smo sad došli do tog uređenja nadstrešnice u Gmajni 5.114,00 kn. 

Prometna signalizacija 16.280,00 kn, na što se to odnosi? 

A. Vincek – vertikalna signalizacija za potrebe stavljanja na cestu. 

S. Cerjan – moram primijetiti da je kupljeno 9 televizora i smatram da se previše troši na 

računalnu opremu. Ne vidimo sve to na stavkama, ne vidimo niti na onim računima gdje piše 

uredska oprema jer ne piše točno što je i ne možemo znati što je kupljeno. Moram dati kritiku 

na transparentnost naše Općine. Na ovaj dio kako je napisano ovih 184 stranice. Ima puno 

lapsusa, gđa Anica ima puno grešaka, ne može pronaći firmu. Umjesto naziva jedne firme, 

stavljen je naziv druge firme koje uopće nema u sudskom registru. I ako piše opis knjiženja, 

nije dovoljno napisati npr. Grafoprom, dakle piše OIB i pravna osoba Grafoprom i opis je 

URA Grafoprom, po meni to nije opis knjiženja. Znači pod opisom mora pisati što je, npr. ako 

piše Pacifik onda treba napisati TV. 

A. Vincek – ne mogu se složiti, piše se samo roba ili usluga. 

S. Cerjan – u Zakonu točno piše da je opis pravna osoba, OIB pravne osobe, iznos i opis 

stavke. Dakle, mi moramo točno znati opis stavke, npr. ako se radi o Grafopromu onda opis 

nije Grafoprom URA nego naljepnice. Gledala sam ostale transparentnosti i lijepo piše na što 

se odnosi. 

A. Vincek – mogu reći vaša zapažanja programeru, nisam radila taj program. Znači program 

transparentnost se preuzima iz izvoda. 

S. Cerjan – ako piše pravna osoba, OIB, iznos i opis stavke, meni nije bitno koji je broj UFA 

nego što je kupljeno. Za mjesec dana će izaći Naputak koji će se morati primjenjivati, te ćemo 

morati znati opis knjiženja. 

Predsjednik – da se nadovežem za kompenzacijske mjere jer ste rekli da niste znali. Dakle, 

provode se od 01.01.2018. kada je Vlada Republike Hrvatske donijela novi Zakon o 

financiranju jedinica lokalne samouprave, ali postoji jedan problem, toliko koliko su  nam dali 

toliko su i uzeli sa povratom poreza mladima. 

Načelnik – vidim da ste izvršenje Proračuna sveli samo na nekoliko projekata, a s obzirom da 

ste još i tražili popis projekata na kojima smo radili i koje smo prijavili, malo mi je čudno da 

se sve svodi na uređenje cesta i Reciklažno dvorište. Moram Vas podsjetiti da je u prošloj 

godini prijavljeno 15 projekata od kojih je većina odobrena i realizirana. Dakle, sanacija 

vanjskih zidova fasade kapele, sanacija i adaptacija kurije Župnog dvora, modernizacija javne 

rasvjete, „Pametno selo“, uređenje unutrašnjih prostorija društvenog doma u Druškovcu, 

ugradnja novih sustava za korištenje obnovljivih izvora energije, postavljanje rasvjete na 

nogometnom igralištu u Donjem Ladanju, obnova svlačionica NK „Omladinac“, izvanredno 

održavanje nerazvrstane ceste u Donjem Ladanju, sanacija šteta utvrđenih na nerazvrstanim 

cestama, izvođenje radova sanacije klizišta, izvedba novih autobusnih ugibališta, digitalizacija 

kina koja nije bila prihvaćena, Javni poziv za poticanje mjera odvojenog sakupljanja otpada 

komunalnog otpada i virtualni muzej Maruševec „Običaji i legende“, sve zajedno ukupne 

vrijednosti 7 milijuna kuna. Dakle, nije samo da ovisimo o velikim sredstvima koje dobivamo 

od države, koja su zapravo naša sredstva, nisu državna. Kompenzacijske mjere se s  razlogom 

zovu kompenzacijske. Malo je čudno da se onda prošlogodišnji rad svodi na par sitnih 

projekata i što se uporno tvrdi da se nekoga više preferira od drugih, pogotovo što se tiče 
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udruga. Dobili ste popis sredstava koje smo dali ne samo našim udrugama, nego i udrugama 

koje imaju naše članove, a negdje drugdje su registrirane. Nikome se ne daje zato što je draži, 

ljepši, bolji ili član ove ili one stranke, nego prema tome koliki je doprinos prema našem 

stanovništvu i obrnuto. No, ništa drugo od Vas nisam mogao ni očekivati. A što se tiče 

transparentnosti, znam da vas to jako boli ali Općina Maruševec je jedna od 

najtransparentnijih u Varaždinskoj županiji. Svi podaci koji trebaju biti javno objavljeni su 

objavljeni i sve informacije koje tražite dobivate, za razliku od nekih drugih gradova ili 

općina. 

S. Cerjan – na temelju čega tvrdite da je Općina Maruševec najtransparentnija, to mi nije 

jasno? 

Načelnik – jedna od najtransparentnijih u Varaždinskoj županiji, a na temelju nalaza Instituta 

za javne financije te nadzora Ministarstva financija.  

S. Cerjan – to vam ne priznajem, transparentnost je ovo što piše, ono tamo nije 

transparentnost. 

Načelnik – Ponavljam, nakon dva proračunska nadzora bez ikakvih propusta u pogledu 

zakona, kao i mjerenja transparentnosti u zadnjih pet godina, ja s punim pravom govorim da 

smo najtransparentniji u Varaždinskoj županiji, a to mi osporavati sigurno neće netko … i tu 

ću stati. 

S. Cerjan -  g. predsjedniče ovo sad prelazi zbilja sve granice, mogao je načelnik završiti 

rečenicu. Načelnik se ponaša bahato i bezobrazno prema meni i ne znam zašto ne završi 

rečenicu koju započne. Ako ja smatram da nije transparentno jer ja iz ovoga ne vidim koliko 

je udrugama dano, i iz transparentnosti ne vidim koliko je udrugama spušteno na njihove 

račune, a oni su svi pravne osobe, valjda imam pravo na svoje mišljenje. Ne vrijeđam nikoga, 

a načelnik ako započne rečenicu može je slobodno završiti ili bolje da šuti. Jer ovo je 

bezobrazluk, jer mi smo tu da raspravljamo i da sukobimo mišljenja, ali ne trebamo se 

vrijeđati. 

 

Predsjednik - daje točku 9. na glasanje. 

 

Općinsko vijeće s 12 glasova za i  1 suzdržani donosi 

 

 

O  D  L  U  K  U 

      

I 

Donosi se Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Maruševec za 2022. godinu. 

 

II 

             

Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Maruševec za 2022. godinu sadrži opći i 

posebni dio, obrazloženje i posebne izvještaje.  

 

 

III 

Višak prihoda nad rashodima u iznosu od =694.991,25  kuna koristiti će se za: 

- sufinanciranje projekta aglomeracije i 

- izvođenje radova izgradnje prometnice, oborinske odvodnje, DTK i javne rasvjete stambene  

  zone Donje Ladanje – Etapa I. 
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IV 

Ova Odluka objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

 

 

 

Točka 10. 

Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća općinskog načelnika o izvršenju Programa 

građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za razdoblje 2022. godine 

 

Pitanja nije bilo. 

 

Predsjednik - daje točku 10. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

Z  A  K  L  J  U  Č  A  K 

 

 
I 

Prihvaća se Izvješće Općinskog načelnika Općine Maruševec o izvršenju Programa građenja 

objekata i uređaja komunalne infrastrukture za razdoblje 2022. godine. 

 

 

II 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

 

III 

Ovaj Zaključak objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

 

 

 

 

 

 

Točka 11. 

Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća općinskog načelnika o izvršenju Programa 

održavanja komunalne infrastrukture i raspodjele sredstava komunalne naknade za 

2022. godinu 

 

Pitanja nije bilo. 

 

Predsjednik - daje točku 11. na glasanje. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 
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Z  A  K  L  J  U  Č  A  K 

 

 
I. 

Prihvaća se Izvješće Općinskog načelnika Općine Maruševec o izvršenju Programa 

održavanja komunalne infrastrukture i raspodjele sredstava komunalne naknade za razdoblje 

2022. godine. 

 

II. 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

 

III. 

Ovaj Zaključak objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

 

 

 

Točka 12. 

Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o utrošku sredstava Programa naknade za 

zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u prostoru za 2022. godinu 

 

Pitanja nije bilo. 

 

Predsjednik - daje točku 12. na glasanje. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

I 

Prihvaća se Izvješće Općinskog načelnika Općine Maruševec o utrošku sredstava Programa 

naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade u prostoru za 2022. godinu. 

 

II 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

III 

Ovaj Zaključak objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

 

 

 

Točka 13.  

Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa javnih potreba u 

društvenim i srodnim djelatnostima na području Općine Maruševec za 2022. godinu 

 

Komentar je imala vijećnica S. Cerjan. 

 

Predsjednik - daje točku 13. na glasanje. 
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Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

ZAKLJUČAK 

                                               

I. 

Prihvaća se Izvješće Općinskog načelnika Općine Maruševec o izvršenju Programa javnih 

potreba u društvenim i srodnim djelatnostima na području Općine Maruševec za 2022. godinu 

 

II. 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

III. 

Ovaj Zaključak objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

 

 

Točka 14. 

Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o utrošku sredstava šumskog                   

doprinosa za 2022. godinu 

Pitanja nije bilo. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 
 

Z  A  K  L  J  U  Č  A  K 

 

 

I. 

Prihvaća se Izvješće Općinskog načelnika Općine Maruševec o utrošku sredstava šumskog 

doprinosa za 2022.godinu. 

 

II. 

Izvješće iz točke I sastavni je dio ovog Zaključka. 

 

 

III. 

Ovaj Zaključak objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

 

 

 

Točka 15. 

Prihvaćanje Izvješća o izvršenju Programa demografskih mjera za poticanje rješavanja 

stambenog pitanja mladih obitelji na području Općine Maruševec za 2022. godinu 

 

Pitanja nije bilo.  
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Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

 

I Z V J E Š Ć E 

o izvršenju Programa demografskih mjera za poticanje i rješavanje stambenog pitanja 

mladih obitelji na području Općine Maruševec za 2022. godinu 

 

Općinsko vijeće Općine Maruševec na svojoj 12. sjednici održanoj 6. srpnja 2022. godine 

donijelo je Program demografskih mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja mladih 

obitelji na području Općine Maruševec za 2022. godinu, koji je objavljen u „Službenom 

vjesniku Varaždinske županije“ broj 66/22. Ukupna sredstva planirana Programom 

demografskih mjera za poticanje rješavanja stambenog pitanja mladih obitelji na području 

Općine Maruševec za 2022. godinu realizirana su u sljedećim iznosima i za sljedeće namjene: 

 

Redni 

broj 
Namjena 

Plan u 2022. 

(u kunama) 

Izvršenje u 2022. 

(u kunama) 

Postotak 

izvršenja 

% 

1. 

Sufinanciranje kupnje 

obiteljske kuće na 

području Općine 

 

150.000,00 

 

150.000,00 

2. 

Sufinanciranje adaptacije 

obiteljske kuće 

(stambenog objekta) na 

području Općine 

150.000,00 45.000,00 

                                    UKUPNO  300.000,00 195.000,00 65 

 

 

Ovo izvješće o izvršenju Programa demografskih mjera za poticanje rješavanja stambenog 

pitanja mladih obitelji na području Općine Maruševec za 2022. godinu objaviti će se u 

„Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

 

 

 

Točka 16. 

Prihvaćanje Izvješća o izvršenju Programa potpora u poljoprivredi Općine Maruševec 

za 2022. godinu 

 

Pitanje je imala vijećnica S. Cerjan. 

 

Predsjednik – daje točku 16. na glasanje 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

 

I Z V J E Š Ć E 

o izvršenju Programa potpora u poljoprivredi Općine Maruševec za 2022. godinu 

 

 

Općinsko vijeće Općine Maruševec na svojoj 12. sjednici održanoj 6. srpnja 2022. godine 

donijelo je Program potpora u poljoprivredi Općine Maruševec za 2022. godinu, koji je 
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objavljen u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“ broj 66/22. Ukupna sredstva 

planirana Programom potpora u poljoprivredi Općine Maruševec za 2022. godinu realizirana 

su u sljedećim iznosima i za sljedeće namjene: 

 

Redni broj Namjena 
Plan u 2022. 

(u kunama) 

Izvršenje u 

2022. 

(u kunama) 

Postotak 

izvršenja % 

1. 
Bespovratne potpore 

poljoprivrednom sektoru 
120.000,00 47.072,90 39,23 

                                          UKUPNO 120.000,00 47.072,90 39,23 

 

Ovo izvješće o izvršenju Programa potpora u poljoprivredi Općine Maruševec za 2022. godinu 

objaviti će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

 

 

Točka 17. 

Prihvaćanje Izvješća o izvršenju Programa poticanja razvoja malog i srednjeg 

poduzetništva Općine Maruševec za 2022. godinu 
 

Pitanja nije bilo. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

 

 

I Z V J E Š Ć E 

o izvršenju Programa poticanja razvoja malog i srednjeg poduzetništva na području 

Općine Maruševec za 2022. godinu 

 

Općinsko vijeće Općine Maruševec na svojoj 12. sjednici održanoj 06. srpnja 2022. godine 

donijelo je Program poticanja razvoja malog i srednjeg poduzetništva Općine Maruševec za 

razdoblje 2022.-2023. godine, koji je objavljen u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“ 

broj 66/22. Ukupna sredstva planirana Programom poticanja razvoja malog i srednjeg 

poduzetništva na području Općine Maruševec za 2022. godinu realizirana su u sljedećim 

iznosima i za sljedeće namjene: 

 

Redni 

broj 
Namjena 

Plan u 2022. 

(u kunama) 

Izvršenje u 2022. 

(u kunama) 

Postotak 

izvršenja 

% 

1. 
Bespovratne potpore za malo i 

srednje poduzetništvo 
80.000,00 62.775,00 

2. 
Bespovratne potpore za razvoj 

turističkog sektora 
30.000,00 0,00 

3. Promotivne aktivnosti 20.000,00 0,00 

                                           UKUPNO  130.000,00 62.775,00 48,29 

 

 

Ovo izvješće o izvršenju Programa poticanja razvoja malog i srednjeg poduzetništva na 

području Općine Maruševec  za 2022. godinu objaviti će se u „Službenom vjesniku 

Varaždinske županije“. 
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Točka 18.  

Razmatranje i donošenje Izvješća o stanju zaštite od požara i provedbi godišnjeg 

provedbenog plana unapređenja zaštite od požara na području Općine Maruševec za 

2022. godinu 
 

Predsjednik – daje uvodnu riječ načelniku. 

Načelnik – zaštita od požara uređena je Zakonom o zaštiti od požara i predstavlja sustav koji 

se sastoji od planiranja, propisivanja, provođenja i financiranja mjera zaštite od požara. 

Općina Maruševec obavezna je temeljem iskustva iz prošle požarne sezone izvršiti 

usklađivanje svih podataka i odrednica iz važećih planova zaštite od požara. 

 

Pitanja nije bilo. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

 

 

Izvješće o stanju zaštite od požara i provedbi 

Godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od požara 

na području Općine Maruševec za 2022. godinu 

 

 

 

Točka 19. 

Donošenje Godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od požara na području 

Općine Maruševec za 2023. godinu 
 

Pitanja nije bilo. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi  

 

 

GODIŠNJI PROVEDBENI PLAN 

unapređenja zaštite od požara za područje Općine Maruševec za 2023. godinu 

 

 

 

 

Točka 20.  

Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja Općine         

Maruševec u području prirodnih nepogoda za 2022. godinu 

 

Pitanja nije bilo. 

 

Općinsko vijeće jednoglasno donosi 

 

ZAKLJUČAK 

o usvajanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda 

Općine Maruševec za 2022. godinu 
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Članak 1. 

Usvaja se Izvješće o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Općine 

Maruševec za 2022. godinu, KLASA: 920-02/23-01/1, URBROJ: 2186-17-02-23-1 od 10. 

ožujka 2023. godine. 

 

Članak 2. 

Izvješće iz članka 1. ovoga Zaključka nalazi se u prilogu i njegov je sastavni dio. 

 

Članak 3. 

Ovaj Zaključak objavit će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“. 

 

 

 

 

Sjednica je završila u 21: 37 sati. 

                 

 

 

 

  Voditeljica zapisnika                                                                       PREDSJEDNIK  

                                                                                                      OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

____________________                                                         __________________________                                                     

      Mihaela Košić                                                                                 Damir Šprem   


